

Éra Prevent is a plant amendment specially developed to improve plant vigor. Composed of a natural source of oligochitosan and salicin, two powerful positive plant effectors, Éra Prevent:

- Promotes tolerance to salt, heat and drought
- Improves photosynthetic activity
- Enhances flowering and fruit yield

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS

Active ingredients:
Low molecular weight chitosan 1%
Willow bark extract 4%

Inert ingredients: water, salt, surfactant, preservative agent, organic acid.
Usage: For field or hydroponic system gardening, market gardening, greenhouses, lawns, and gardens.
Application & Storage: SHAKE WELL BEFORE USE. Best if used within 24 hours of mixing. Store out of direct sunlight at room temperature (maximum 50 °C). Avoid temperature fluctuations. Always store in the original container.
Warning: Causes eye irritation and may cause skin irritation. Wear protective eyewear and gloves. Wash hands after use. Avoid splashes. Contains crustacean residues and may cause adverse effects to persons with an allergy to crustaceans.
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.
First aid: If skin contact occurs, wash with soap and water. If an allergic reaction occurs, seek medical attention. If in eyes, rinse out with water for several minutes. Remove contact lenses if present and continue rinsing.
Information regarding the contents and levels of metals in Éra Prevent is available at:
<http://www.aapfco.org/metals.html>

Crop	Application rate		Application timing and frequency
	mL/L	L/Ha	
Annual and perennial nursery plants (container and field grown) e.g. flowers, ornamental plants	To soil: 2.5 To foliage: 1.25	0.3 to 0.5	First application at transplant or 3-5 leaf stage. Second application 2 weeks later and every 30 days after that.
Herbs (greenhouse and field) e.g. basil, parsley, sage, chives		0.3 to 0.5	First application at transplant or 3-5 leaf stage. Second application 2 weeks later.
Fruits and vegetables (container and field grown) e.g. berries, Brassica, leafy greens.		0.5 to 0.75	First application at transplant or 3-5 leaf stage and every 30 days after that.
Greenhouse vegetables e.g. tomatoes, cucumbers, peppers			First application at transplant or 3-5 leaf stage. Second application 2 weeks later and every 30 days after that.
Cannabis			First application 1-2 weeks before the transition to flowering stage. One application every 2 weeks in the flowering stage, stopping 2 weeks before harvest.
Turf		0.5 to 0.75	Starting when the temperature reaches 15 °C. Apply every 30 days through the growing season.



Guaranteed by / Garantit par :
Ulysse Biotech
For more information about / Pour plus d'informations
à propos de Éra Prevent, visit / consultez :
www.ulyesse-biotech.com

Natural Effector for Plants Effecteur naturel pour plantes

For soil and hydroponic systems
Pour les sols et systèmes hydroponiques



4 L



By/Par
Ulysse Biotech
3550 Boulevard L.-P.-Normand, Suite 1
Trois-Rivières, Qc, Canada, G9B 0G2

UB-5200-4

Read the label before use
Lire l'étiquette avant utilisation

Éra Prevent est un amendement pour les plantes, spécialement développé pour améliorer leur vigueur. Composé de source naturelle de chitosane et de salicine, deux puissants effecteurs de plantes, Éra Prevent :

- Aide à la tolérance au sel, à la chaleur et à la sécheresse
- Améliore l'activité photosynthétique
- Améliore la floraison et le rendement des fruits

ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Ingrédients actifs :
Chitosane à faible poids moléculaire 1%
Extrait d'écorce de saule 4%

Ingrédients inertes : eau, sel, surfactant, agent de conservation, acide organique.
Utilisation : Pour les cultures de plein champ ou en système hydroponique, les cultures maraîchères, la culture sous serres, les pelouses et les jardins.
Utilisation et entreposage : BIEN AGITER AVANT UTILISATION. Meilleur si utilisé dans les 24 heures suivant le mélange. Conserver à l'abri de la lumière directe du soleil à température ambiante (maximum 50 °C). Éviter les fluctuations de température. Toujours conserver dans le contenant d'origine.
Avertissement : Cause une irritation des yeux et peut provoquer une irritation de la peau. Porter des lunettes protectrices et des gants. Se laver les mains après l'utilisation. Éviter les éclaboussures. Contient des résidus de crustacés et peut provoquer des effets néfastes sur les personnes ayant une allergie aux crustacés.
GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.
Premiers soins : En cas de contact avec la peau, laver à l'eau et au savon. En cas de réaction allergique, consulter un médecin. Si dans les yeux, rincer à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles cornéennes si présentes et continuer à rincer.
Informations concernant le contenu et le niveau de métaux dans Éra Prevent est disponible au :
<http://www.aapfco.org/metals.html>

Registration Number 2019200A Fertilizers Act

Numéro d'enregistrement 2019200A Loi sur les engrais

Culture	Taux d'application		Moment et fréquence d'application
	mL/L	L/ha	
Plantes de pépinières annuelles et vivaces (en conteneur et cultivées au champ) Ex. : fleurs, plantes ornementales	Au sol : 2,5 Foliaire : 1,25	0,3 à 0,5	Première application au transplant ou au stade 3-5 feuilles. Deuxième application 2 semaines plus tard et tous les 30 jours par la suite.
Fines herbes (serre et champ) Ex. : basilic, persil, sauge, ciboulette		0,3 à 0,5	Première application au transplant ou au stade 3-5 feuilles. Deuxième application 2 semaine plus tard.
Fruits et légumes (en conteneur et cultivés au champ) Ex. : petits fruits, Brassica, légumes-feuilles		0,5 à 0,75	Première application au transplant ou au stade 3-5 feuilles. Une application tous les 30 jours par la suite.
Légume en serre Ex. : tomates, concombres, poivrons			Première application au transplant ou au stade 3-5 feuilles. Deuxième application 2 semaines plus tard et tous les 30 jours par la suite.
Cannabis			Première application 1-2 semaines avant la transition à la floraison. 1 application toutes les 2 semaines lors de l'étape de la floraison. Arrêter 2 semaines avant la récolte.
Pelouse		0,5 à 0,75	À partir de 15 ° C. Appliquer tous les 30 jours pendant la saison de croissance.

Lot:
Expiration: